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- Er is op dit moment geen noodzaak voor een extra telling. In principe worden de damherten dus ‘gewoon’

weer geteld in februari 2022. Indien men daarbij aanwezig wil zijn kan men contact opnemen met de WBE.

- Er is op 26 en 27 februari van dit jaar geteld. Deze telling is uitgevoerd volgens het telprotocol damhert en

ree, zoals gepubliceerd op de site van de FBE:

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.fbezh.nl%2Ftelrapporten%2F&

amp;data=04%7C01%7Cw.lambooij%40pzh.nl%7C3f055b6385304bb053ca08d8e30ccd9d%7C6d99bc288f28

4a73a50163a8e1eb3040%7C0%7C0%7C637508991418865460%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC

4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&amp;sdata=gCOsr3BSlER3ChgT

4R99OtYbeKNFmDVD7wh318yPaiM%3D&amp;reserved=0. Dit telprotocol is ontwikkeld voor de damherten

in de duingebieden. Een aantal specifieke onderwerpen zijn daarom niet van toepassing voor de WBE's

waarin geen duingebieden zijn gelegen. Wel van toepassing zijn de telmethodiek en de analyse van de

telgegevens. Binnen de telmethodiek is vast voorgeschreven hoe het tellen plaats moet vinden, de

samenstelling van telgroepen, hoeveel tellingen en op welke momenten van de dag de tellingen moeten

plaats vinden en in welke sectoren er geteld wordt. 

- Dat herten soms niet worden waargenomen, kan verschillende redenen hebben:

o De verstoring in het gebied, hierdoor trekken de damherten zich wellicht terug in gebieden waar ze

moeilijk waarneembaar zijn of in gebieden die gesloten zijn voor het publiek.

o Als gevolg van de hiervoor genoemde verstoring hebben de damherten zich wellicht verdeeld in

meerdere groepen. Dat bemoeilijkt de waarneming ook. 

Mocht men daadwerkelijk aanwijzingen hebben voor illegaal afschot (‘stroperij’) dan kan men dat melden bij OZHZ.

Daar kan ook aangifte worden gedaan van eventuele strafbare feiten, zodat OZHZ ook strafrechtelijk kan optreden.

Groet,

Van: @pzh.nl> 

Verzonden: maandag 3 mei 2021 08:39

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: FW: Hierbij de vragen

Hoi , 

Had jij deze nog nagevraagd bij de FBE? We moeten nu niet zo lang meer wachten. Wat mij betreft de elementen

die in het antwoord moeten zitten:

- Doen wij een hertelling of niet. Of zit er misschien binnenkort een telling aan te komen?

- Hoe hebben wij de telling gedaan? heeft me een keer uitgelegd, daar zit een heel systeem in begreep ik.

- Hoe verklaren wij het verschil?

Kan me voorstellen dat er nu voor ons geen aanleiding is om te tellen hoor. Maar mogelijk gebeurt dat simpelweg

regelmatig. 

Ik ben vanaf morgen vrij. Zal dhr  laten weten dat ik ermee bezig ben en hij volgende week hoort. Tenzij jij

zegt; dit hebben we zo uitgevogeld en kan vandaag retour.

Dank! 

Van: .nl> 

Verzonden: zondag 2 mei 2021 18:36

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.fbezh.nl%2Ftelrapporten%2F&amp;data=04%7C01%7Cw.lambooij%40pzh.nl%7C3f055b6385304bb053ca08d8e30ccd9d%7C6d99bc288f284a73a50163a8e1eb3040%7C0%7C0%7C637508991418865460%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&amp;sdata=gCOsr3BSlER3ChgT4R99OtYbeKNFmDVD7wh318yPaiM%3D&amp;reserved=0.
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.fbezh.nl%2Ftelrapporten%2F&amp;data=04%7C01%7Cw.lambooij%40pzh.nl%7C3f055b6385304bb053ca08d8e30ccd9d%7C6d99bc288f284a73a50163a8e1eb3040%7C0%7C0%7C637508991418865460%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&amp;sdata=gCOsr3BSlER3ChgT4R99OtYbeKNFmDVD7wh318yPaiM%3D&amp;reserved=0.
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.fbezh.nl%2Ftelrapporten%2F&amp;data=04%7C01%7Cw.lambooij%40pzh.nl%7C3f055b6385304bb053ca08d8e30ccd9d%7C6d99bc288f284a73a50163a8e1eb3040%7C0%7C0%7C637508991418865460%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&amp;sdata=gCOsr3BSlER3ChgT4R99OtYbeKNFmDVD7wh318yPaiM%3D&amp;reserved=0.
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.fbezh.nl%2Ftelrapporten%2F&amp;data=04%7C01%7Cw.lambooij%40pzh.nl%7C3f055b6385304bb053ca08d8e30ccd9d%7C6d99bc288f284a73a50163a8e1eb3040%7C0%7C0%7C637508991418865460%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&amp;sdata=gCOsr3BSlER3ChgT4R99OtYbeKNFmDVD7wh318yPaiM%3D&amp;reserved=0.
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.fbezh.nl%2Ftelrapporten%2F&amp;data=04%7C01%7Cw.lambooij%40pzh.nl%7C3f055b6385304bb053ca08d8e30ccd9d%7C6d99bc288f284a73a50163a8e1eb3040%7C0%7C0%7C637508991418865460%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&amp;sdata=gCOsr3BSlER3ChgT4R99OtYbeKNFmDVD7wh318yPaiM%3D&amp;reserved=0.
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Aan: @pzh.nl>; info@gemeentehw.nl

Onderwerp: Re: Hierbij de vragen

Goedenavond Mevr , 

Cc: Burgemeester Bram van Hemmen 

Graag horen we een update van uw kant betreft de hertelling. Na nu ook in de nacht de roedel te hebben bekeken

(nachtkijkers) komen we echt niet verder dan 21 a 22 herten. 

Bestaande uit

2 herten 

1 jong bokje 

19 Hindes 

Daar na afschot er 36 geteld zijn snappen wij niet hoe en wie er geteld heeft want er klopt gewoon helemaal niks

van. 

Nogmaals verzoek wij u om een oprechte hertelling te laten uitvoeren zodat indien ze mogen blijven en indien ze

terug moeten naar 0 iedereen van het juiste aantal op de hoogte is. 

In afwachting van uw reactie,

Mvrgr

Namens de burgers van de Hoeksche Waard die de petitie voor beheer van de roedel hebben ondertekend. 

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 22 apr. 2021 om 15:57 heeft @pzh.nl> het volgende geschreven:

Beste heer ,

Nog dank voor uw mail. Ik ben dit aan het uitzoeken, hoop het snel te laten weten. 

Groet, 

Van: .nl> 

Verzonden: zaterdag 17 april 2021 14:39

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Re: Hierbij de vragen

Beste , 

Inmiddels zijn we een maand verder en nog steeds trekken wij het aantal wat wordt opgegeven in

de telling van 21 februari in twijffel. Zijnde minimaal 36 herten of meer. We hebben nu na weken

intensief het terrein ochtends s’middag en avonds in beeld te hebben gebracht nog steeds geen 3

herten (we hebben er 2 ) en al helemaal geen spitsers kunnen traceren. Graag zouden we

voorstellen om opnieuw een telling te doen door een ander dan de vorige telling. 

Wij horen graag hoe u hier instaat en of u dit kan gaan arrangeren.

Namens de burgers die de petitie hebben ondertekend,
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Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 17 mrt. 2021 om 19:31 heeft .nl> het volgende

geschreven:

 Heb nog 1 vraagje omdat wij zeker weten dat er in beheerd is. Achter op de

leidingstraat in een jagersclub gevestigd. Zijn dit de jagers die jullie aanstellen voor

het afschot? En als wij kunnen bewijzen dat er altijd al in beheerd is bij wie moeten

we dat dan melden? 

We horen dit graag,

Met vriendelijke groet,

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 16 mrt. 2021 om 13:54 heeft @pzh.nl>

het volgende geschreven:

Beste , 

Vast vooruitlopend op morgen: in verband met een wijziging in de

agenda van een vergadering van Provinciale Staten kan mevrouw

Bom-Lemstra mogelijk pas iets later aanschuiven bij het gesprek

met u. Ze probeert uiteraard op tijd te zijn, maar het leek ons goed

dit vast te melden. De betreffende vergadering heeft zij zelf niet in

de hand. 

Uiteraard kunnen we gewoon vast beginnen met mijn collega’s die

veel van uw vragen kunnen beantwoorden. 

Groet, 

Van: .nl> 

Verzonden: maandag 15 maart 2021 16:37

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Re: Hierbij de vragen

Goedenmiddag 

Uw voorstel is prima hoor  en ik zullen het gesprek

voeren namens de burgers voeren. We zullen de mensen die online

aanwezig zijn inlichten, als ze in willen breken, dat ze hun hand op

moeten steken. Fijn dat de Gedeputeerde alsnog aanwezig is

ondanks dat ze bijna aan haar nieuwe baan kan gedaan beginnen

(gefeliciteerd met haar nieuwe baan). 



5

Nu de vragen op tijd in uw bezit zijn hopen we inderdaad op alle

vragen een antwoord te mogen krijgen zodat we ook onze mensen

(burgers die niet van team gebruik kunnen maken) na afloop

volledig kunnen informeren.

Tot Woensdag,

Mrvrgr

Initiatiefnemer Petitie 

Verstuurd vanaf mijn iPhone


